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Protokoll sektionsmöte VTM 2014–04–08

Närvaro: Lars Gustafson Talman
Alen Lulic Propagandamästare tillika Sekreterare
Josefin Karlsson Ordförande
Alexander Pieta Theofanous Studierådsordförande
Fredrik Åkerberg Källarmästare
David Larsson Cafémästare, t.o.m. §12, fr.o.m. §25,

närvarande vid §18 och §19
Joacim Åström Överphös
Louise Hauzenberger Skattmästare
Adam Wigren Näringslivsansvarig
Martin Gunnarsson Programmästare, t.o.m. §19, fr.o.m. §27
Astri Magnussen Sexmästare, t.o.m. §11, fr.o.m. §27
Philip Holgersson Revisor t.o.m delar av §27
Sofia Siljeholm
Tobias Månsson t.o.m. §23
Jashar Vahid
Carolina Sartorius
Christian Hernvall
Gustav Sällberg t.o.m. §25
Daniel Lundell Revisor
Sara Lindgren
Amelia Andersson
Elise Eborn
Therese Magnusson t.o.m. §26
Filippa de Laval
Lisa Claesson
Sandra Olsson t.o.m. delar av §27
Erik Alstersjö
Filip Gummesson t.o.m. §19
Alexander Magnusson
Robin Ljungström
Carl Nilsson Nyman fr.o.m. §9
Karl Nilsson
Casper Schreiter
Erik Gärtner t.o.m delar av §27
Sebastian Karabeleski
Simon Hillbom
Joel Klint
Kristoffer Leo t.o.m. delar av §27
Catarina Sörensen
Oskar Jönsson t.o.m. delar av §27
Emma Holmberg Ohlsson
Mattias Eklund
Carl Christian Arlock
Jens Elofsson t.o.m. delar av §27
Peter Seimar
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Björn Lindquist
Per Ahlbom fr.o.m. §16
Hampus Mauritzon fr.o.m. §18
Anna Lissborg fr.o.m. §20

Adjungerade Nistiman Yilmaz t.o.m. §19
David Gustavsson t.o.m. §19
Fredrik Andersson

§1 TFMÖ Talman Lars Gustafson förklarade mötet öppnat klockan 17.13.

§2 Tid och sätt Mötet beslöt att godkänna tid och sätt.

§3 Adjungeringar Mötet beslöt att adjungera

• Nistiman Yilmaz

• David Gustavsson

• Fredrik Andersson

§4 Val av två
justeringspersoner

Mötet beslöt att välja Christian Hernvall och David Larsson till
justeringspersoner.

§5 Tid för justering av
protokoll

Daniel Lundell yrkade på att protokollet justeras enligt stadgar
och reglemente.

Mötet beslöt att sätta tid för justering enligt stadgar och regle-
mente.

§6 Val av två rösträknare Mötet beslöt att välja Christian Hernvall och David Larsson till
rösträknare.

§7 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes i sin helhet.

§8 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt att godkänna protokoll för HTM2 2013.

§9 Meddelanden Alexander Theofanous meddelade att kåren har valt in tre nya
heltidare från sektionen. De tre invalda är Alexander Theofa-
nous, Christian Hernvall och Erik Alstersjö.

Biljetter för Movits!-konserten säljs i expeditionen på kåren. Kå-
ren har påbörjat förberedelser inför nollningen och Arkad. Han
upplyste även att kåren har jobbat hårt på synlighet med hjälp
av bland annat Speak-up days.

Mattias Eklund meddelade att det har varit alumnimiddag i hel-
gen och att det var lyckat.
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Alexander Theofanous meddelade att det är deadline för gyllene
pekpinnen-nomineringar på tisdagen den 20 maj, under dagen
kommer man sedan kunna samlas och tala för de nominerade
kandidaterna.

Lars Gustafson meddelade att det är fullmäktigemöte imorgon
på kåren där han och Fillipa de Laval kommer att representera
sektionen.

Martin Gunnarson meddelade att den 6 maj är det en pubrunda
runt LTH.

Fredrik Andersson upplyste att införandet av Alumnimedlem
inte gäller förens den punkten tagits upp på två sektionsmöten.

Daniel Lundell meddelade att det ska tas upp på kåren om man
ska sänka medlemspriset för internationella studenter.

§10 Rapport från styrelsen Josefin Karlsson presenterade rapporten från styrelsen.

Jens Elofsson undrade om styrelsen kan ge vidare information
om nollningspolicyn.

Josefin Karlsson svarade att policyn inte är något vi behöver följa
och att överphöskollegiet har jobbat hårt på att jobba fram ett
alternativ.

Tobias Månsson undrade hur långt ifrån målet Teknikfokus lan-
dade.

Adam Wigren svarade att det inte är en markant summa för sek-
tionens ekonomi.

§11 Sektionens
ekonomiska status

Louise Hauzenberger presenterade sektionens ekonomiska sta-
tus.

§12 Verksamhetsberättel-
se och bokslut för
2012

Tobias Månsson upplyste att det inte kommer att finnas något att
ta upp och yrkar på att punkten bordläggs till nästa möte. Han
informerade att det var en Teknikfokus räkning som inte kommit
in.

Daniel Lundell undrade hur stor del av årets totala inkomst som
saknas från 2012.

Simon Hillbom svarade att det är en ytterst liten del.

Mötet beslöt att bordlägga punkten till HTM1 2014.

§13 Revisionsberättelse
verksamhetsåret 2012

Mötet beslöt att bordlägga punkten till HTM1 2014.

§14 Ansvarsfrihet för
styrelsen 2012

Mötet beslöt att bordlägga punkten till HTM1 2014.

Daniel Lundell upplyste att enligt lag så kan man endast begära
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ansvarsfrihet i ett år framåt.

§15 Verksamhetsberättel-
se och bokslut för
2013

Philip Holgersson informerade att bokslutet inte är färdigt och
yrkar på att punkten bordläggs till HTM1 2014.

Mötet beslöt att bordlägga punkten till HTM1 2014.

§16 Revisionsberättelse
verksamhetsåret 2013

Mötet beslöt att bordlägga punkten till HTM1 2014.

§17 Ansvarsfrihet för
styrelsen 2013

Mötet beslöt att bordlägga punkten till HTM1 2014.

§18 Proposition:
Reviderad budget

Louise Hauzenberger och Josefin Karlsson presenterade propo-
sitionen.

Daniel Lundell undrade varför kostymeringen ska ligga under
styrelsen och inte under utskotten.

Josefin Karlsson svarade att det är hela sektionens egendom.

Alexander Magnusson tyckte att man vill ha separata kläder för
de olika mästerierna t.ex. för café och sex.

Fredrik Andersson menade att skillnaden är i hur man bokför
och att det är ointressant för mötet. Alltså är det onödigt att ta
upp det på ett sektionsmöte då man kan göra detta internt.

Daniel Lundell undrade om det finns en färdig budget för jublet.

Simon Hillbom svarade att det finns en och att styrelsen har sett
den.

Philip Holgersson kommenterade att ändringarna i driftkostna-
der för källarmästeriet inte egentligen speglar budgetpostens syf-
te då inköpen som gjorts inte är en löpande kostnad.

Louise Hauzenberger tyckte att det är bra att lägga till för att
planera inför ändringar i kommande år.

Lars Gustafson berättade att det är bra för styrelsen att berätta
och förklara ändringar och avvikelser i budgeten.

Alexander Magnusson tyckte inte att en budget bör ändras un-
der årets gång.

David Larsson svarade att det är planerat så att ändringarna ska
spegla de uppskattningarna styrelsen gjort för resterande tid av
året.

Daniel Lundell menade att en budget är där för att vägleda och
att det finns plats för avvikelser.

Daniel Lundell yrkade på att punkten behandlas vid ett senare
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tillfälle under mötet.

Mötet beslöt att lämna punkten tills senare på mötet.

Mötet återupptog punkten.

Simon Hillbom yrkade på att jubileumsbudgeten behandlas se-
parat.

Mötet beslöt att bifalla Simon Hillboms yrkande.

Mötet beslöt att bifalla juble-att-satsen.

Mötet beslöt att bifalla propositionen exklusive att-satsen som
behandlar jubeleumsbudgeten.

Sofia Siljeholm reserverade sig mot beslutet.

§19 Bordlagd Motion:
Riktiga ordensband

Mattias Eklund och Carl Nilsson Nyman presenterade den änd-
rade motionen.

Josefin Karlsson presenterade styrelsens svar.

Mattias Eklund informerade att bandet kommer att kosta unge-
fär 16 kronor per meter och kommer vara gjort utav polyester.

Daniel Lundell undrade om det är samma pris för alla förslag.

Mattias Eklund svarade att det kommer att vara det.

Daniel Lundell undrade vad det finns för efterfrågan på ordens-
band.

Mattias Eklund svarade på att det inte finns någon information
på detta utöver vad motionärerna har hört från andra sektions-
medlemmar.

Carolina Sartorius trodde att det kommer att användas av många
av dem som har frackband.

Martin Gunnarsson sade att det kan se kladdigt ut med design
nummer tre.

Alexander Magnusson trodde inte att det kommer vara något
problem med att hitta personer som vill ha dessa.

Peter Seimar undrade om det finns exempel på andra ordens-
band som är lika detaljrika som förslagen.

Daniel Lundell tyckte att motionärerna borde utreda vad det kos-
tar att få banden vävda istället för tryckta.

Fredrik Andersson menade att F-sektionens ordensband ser ut
att vara av bra kvalitet och att de är av samma typ.

Louise Houzenberger undrade om det går att provtrycka en bit
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innan man beställer dem.

Mattias Eklund svarade att det hade kostat lika mycket som att
köpa en hel rulle.

Fredrik Andersson yrkade på förslag två men med samma bit-
mönster som finns längs fanans kant.

Carl Nilsson Nyman yrkade på att Fredrik Anderssons yrkan-
de bifalls fast med tillägget att styrelsen godkänner finslipad de-
sign.

Martin Gunnarsson yrkade på att styrelsen utlyser en designtäv-
ling, styrelsen väjer tre förslag och HTM2 beslutar om slutgiltlig
design efter att ha sett varuprov.

Mattias Eklund yrkade på att mötet godkänner motionen med
designförslag tre med tillägget att den grafiska biten finslipas
och att styrelsen sen kan godkänna den slutgiltliga designen.

Fredrik Åkerberg yrkade på förslag två med ändringen att bit-
mönstret istället flyttas till inuti de svarta kanterna.

Mötet gick till beslut.

Mötet beslöt att avslå Fredrik Åkerbergs yrkande.

Mötet beslöt att avslå Martins yrkande.

Mötet beslöt att avslå Mattias yrkande.

Mötet beslöt att bifalla Fredrik Anderssons yrkande.

Mötet beslöt att bifalla Carls yrkande.

Mötet beslöt att bifalla det framvaskade förslaget.

Mötet ajournerades klockan 18:49.

Mötet återupptogs klockan 19:30.

Mötet gick tillbaka till §18.

§20 Motion: Införandet av
Mentorsansvarig

Erik Gärtner presenterade motionen.

Tobias Månsson var nyfiken på om det finns en framtid för men-
torsprogrammet som sträcker sig längre än ett par år.

Erik Gärtner svarade att han tror det och att han kommer driva i
det i ett tag till.

Daniel Lundell undrade hur många studenter som tar del av pro-
grammet i nuläget.

Erik Gärtner svarade att det tidigare varit fem och det i år var
nio.
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Carl Nilsson Nyman undrade om motionären har koll på hur det
går för de andra sektionernas mentorsprogram.

Erik Gärtner svarade att det inte görs lika väl på de andra sektio-
nerna.

Daniel Lundell yrkade på att mötet går till beslut.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla motionen i sin helhet.

§21 Motion: Onödig post
inom studierådet

Alexander Theofanous presenterade motionen.

Josefin Karlsson presenterade styrelsens svar.

Daniel Lundell instämde att funktionärsposten inte har en funk-
tion längre.

Mötet gick till beslut.

Mötet beslöt att bifalla motionen i sin helhet.

§22 Motion:
Formalisering av
processer

Fredrik Andersson presenterade motionen.

Josefin Karlsson presenterade styrelsens svar.

Mötet beslöt att bifalla motionen i sin helhet.

§23 Motion: Införandet av
externa
representanter

Alexander Theofanous presenterade motionen och sitt ändrings-
yrkande.

Josefin Karlsson presenterade styrelsens svar.

Daniel Lundell tyckte att det andra ändringsyrkandet bör inklu-
dera även andra instanser i dokumentet där det istället bör stå
”studenternas åsikter”.

Fredrik Andersson tyckte bättre om den tidigare motionen.

Alexander Theofanous klargjorde att skillnaden på de olika mo-
tionerna är att i orginalmotionen så var det en post per kårpost.

Fredrik Andersson tolkade motionen som att motionären vill in-
föra en post för alla dessa poster.

Fredrik Åkerberg undrade om det finns ett behov av att namnge
de olika posterna.

Daniel Lundell tyckte det.

Fredrik Andersson tyckte att det räcker att ha dem som externa
representanter då dessa är funktionärer på kåren och inte sektio-
nen.

Fredrik Åkerberg föreslog att man kan visa specifik information
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om kårposterna på hemsidan och sedan endast skapa en samlad
funktionärspost för alla dessa.

Daniel Lundell yrkade på att vid samtliga förekomster, förutom
vid programledningen, av ”sektionens och studierådets åsikter”
byta till ”studenternas åsikter”.

Motionären jämkade sig med Daniel Lundells yrkande.

Mötet beslöt att bifalla den framvaskade motionen med redak-
tionella ändringar.

§24 Motion: rootm:s
mandatperioder

Fredrik Åkerberg presenterade motionen.

Josefin Karlsson presenterade styrelsens svar.

Carl Nilsson Nyman undrade om det blir problem om hela mäs-
teriet är nytt varje gång mästaren väljs in.

Fredrik Åkerberg trodde inte det då mästeriet väldigt ofta har
kvar gamla funktionärer och mästare som hjälper till.

Mötet beslöt att bifalla motionen i sin helhet.

§25 Motion: Vice
Ordförande

Sofia Siljeholm presenterade motionen.

Josefin Karlsson presenterade styrelsens svar.

Daniel Lundell ville ha klargjort vad vice ordförande ska ta för
ansvar från ordförandeposten.

Fredrik Åkerberg upplyste att båda posterna har ett stort ansvar.

Lars Gustafson undrade vad vice ordförande på de andra sektio-
nerna gör.

Daniel Lundell svarade att de hjälper med styrelsearbete och har
ett visst internationellt ansvar, vissa har dem som ekonomiskt
ansvariga också. Han påpekar att styrelsen redan är stor och att
det vore dåligt att lägga till en styrelsemedlem utan att först ge
den fler konkreta arbetsuppgifter.

Fredrik Andersson tyckte också att styrelsen börjar bli för stor
och tror att det finns bättre sätt att lösa det på.

Daniel Lundell upplyste att V och F har större styrelser men att
de även har styrelsemedlemmar från andra intresseorganisatio-
ner.

Josefin Karlsson tyckte att då det krävs ett samarbete mellan pos-
ten och ordförande så är det inte jättebra att välja vice på sek-
tionsmöten.

Philip Holgersson menade att det är fördelaktigt att bli invald till
en styrelse med en vice som kan hjälpa till.
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Daniel Lundell menade att de gör det på kåren och det är bra.

David Larsson föreslog att tillsätta en sekreterarpost under ett
mästeri istället för att göra denna till en styrelsepost.

Mötet beslöt att avslå motionen.

§26 Motion:
Sektionsmotion

Per Ahlbom presenterade motionen.

Josefin Karlsson presenterade styrelsens svar.

Motionärerna drog tillbaka motionen.

§27 Val enligt stadgar och
reglemente

Mötet beslöt att flytta val av studierådsordförande till efter val
av näringslivsansvarig.

Mötet beslöt att ge kandidaterna 10 minuters presentation och
10 minuters utfrågning.

Näringslivsansvarig
Valberedningens förslag Erik Gärtner presenterade sig och frå-
gades ut.

Mötet beslöt att välja Erik Gärtner till näringslivsansvarig.

Studierådsordförande
Valberedningens förslag Carolina Sartorius presenterade sig och
frågades ut.

Mötet beslöt att välja Carolina Sartorius till studierådsordföran-
de.

Källarmästare
Valberedningens förslag Jashar Vahid presenterade sig och frå-
gades ut.

Mötet beslöt att välja Jashar Vahid till källarmästare.

Programmästare
Valberedningens förslag Sebastian Karabeleski presenterade sig
och frågades ut.

Mötet ajournerades klockan 22:00.

Mötet återupptogs klockan 22:30.

Mötet beslöt att välja Sebastian Karabeleski till programmästare.

Rösträkningen visade 35 röster för och fyra emot.

Valberedningens ordförande
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Valberedningens förslag Fredrik Åkerberg presenterade sig och
frågades ut.

Sekreteraren fick begäran att protokollföra att Fredrik Åkerbergs
favorittexteditor är Word.

Mötet beslöt att välja Fredrik Åkerberg till valberedningsordfö-
rande.

Valberedningsrepresentanter från de fyra lägsta årskurserna

Alexander Magnusson och Catarina Sörensen presenterade sig
och utfrågades.

Mötet beslöt att välja Catarina Sörensen, Alexander Magnusson
och Niklas Karlsson till valberedningsrepresentanter.

Sofia Siljeholm reserverade sig mot beslutet.

Valnämndsrepresentant TLTH
Elise Eborn kandiderade, presenterade sig och utfrågades.

Mötet beslöt att välja Elise Eborn till valnämndsrepresentant TLTH.

Mötet beslöt att ålägga styrelsen att fyllnadsvälja de övriga pos-
terna som inte valdes under mötet.

§28 Övrigt • Mötet sjöng ”Ja må han leva” för Erik Gärtner.

§29 TFMA Talman förklarade mötet avslutat klockan 22:58.

Mötessekreterare

Alen Lulic
Propagandamästare tillika sekreterare

Talman

Lars Gustafson
Talman

Justeras

Christian Hernvall

Justeras

David Larsson
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